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9. Svar till medborgare om byggande av förskola invid 
Gläntans bollplan 
 
Förslag till beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens förslag till svar enligt detta 
ärende. 
 
 
Jack Kindberg   
Stadsdelsdirektör  Mats Carinder 
   Avdelningschef 
Bakgrund 
En medborgare som bor alldeles invid Gläntan har hört ryktesvägen att det 
skall byggas en ny förskola intill bollplanen. Denne är orolig för att det då 
skulle bli mycket biltrafik och tror att det blir stora störningar och trafik-
risker som området inte är dimensionerat för.  
 
Förslag till svar 
Stadsdelsförvaltningen planerar att bygga en förskola med 3 avdelningar 
på en markyta intill Gläntans bollplan. Anledningen är att stadsdelsförvalt-
ningen har behov av nya förskoleplatser i samband med att planering sker 
av ett nytt bostadsområde för ca 30 radhus på Mellangårdens bollplan. Det 
finns inte möjlighet att utöver radhusen inrymma en förskola på denna 
tomt, varför marken invid Gläntans bollplan är den närmaste platsen i 
området som har tillräcklig yta för byggnation av en förskola. Av erfaren-
het flyttar många barnfamiljer in i nybyggda radhus och stadsdelsförvalt-
ningen har skyldighet att erbjuda dessa förskoleplatser. 
 
Här kan nämnas att i samband med behovet att placera en förskola invid 
Gläntan har den planerade byggnaden av en 3G-mast på Gläntans mark 
utgått. Vid kungörelsen av bygglovet till förskolan finns möjlighet för 
kringboende att inkomma med synpunkter. 


